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EDITORIAL 

La nueva Gobernanza debe nacer 
como una manera de coordinación 
entre municipios y ahí estará la 

Federación de A.A.V.V. 
FED.AS.CI.CA. 

ASSOCIACIÓ VEÏNAL DEL 

SEGON MOLI 

Qué baldosas, si queríamos un carril bici, por donde debían ir las aguas de lluvia, etc. Pero no nos 

dijeron nada de hacer un parking en un jardín al lado de la guardería chupetes ni mucho menos que 

querían hacer desaparecer el huerto urbano de la calle Juan de Herrera donde 78 familias habíamos 

conseguido que el Partido Popular diera su brazo a torcer y empezara la realización del primer huerto 

urbano en Castelló de la Plana, sin mucho convencimiento, aunque después se dieron cuenta de que 

 

 

Desde que comenzaron las noticies 

sobre la remodelación de la Avda. 

Lledó hemos estado intentando hacer 

que se nos escuche por parte del 

Consistorio, hasta el día de hoy no 

hemos conseguido nada concreto, 

según nos dicen, ellos no lo tienen 

nada claro. Desde un principio SI nos 

llamó una persona para decirnos que 

iban a remodelar la Avda. Lledó y que 

querían la opinión de los vecinos. Nos 

preguntaron qué árboles queríamos, 

qué farolas, qué aceras, qué bordillos, 
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L’HORT URBÀ UNA DE LES MILLORS I MES COMPLETES 

ACTIVITATS QUE PORTEM EN L’ASSOCIACIÓA PESAR 

DE....- 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

              

        

 

     

   

         

 

 

 

 

 

algo que era muy normal en Europa y en muchos centros educativos de la ciudad tenía que ser bueno para la 

gente ciudadana, mayores, mujeres y desempleados que pudieran volver a la tierra y pasar el tiempo de una 

manera sana y llevara algo de comida a su casa. Se tardó en conseguir el huerto dos años mientras se convencía a 

los políticos de que lo que se pretendía era una cosa muy buena. Durante todos estos años se ha demostrado que 

han sido un éxito y que la gente ha ido demandando cada vez más huertos urbanos hasta realizar un huerto 

urbano por cada distrito y uno para mayores exclusivamente. 

Ahora nos llegan rumores, el Ayuntamiento no nos dice nada, de que van a construir 450 aparcamientos 

disuasorios en el lugar donde está el huerto urbano de Juan de herrera a pesar de que la Associació del Segon Moli 

ha presentado, por activa y por pasiva realizar los aparcamientos en batería con lo cual se ganan los mismos 

aparcamientos. La respuesta  ¿????????? 

Tornar al orígens de la terra sempre ha segut una aspiració de la Humanitat. 

De las 53 plazas que desparecen, parece ser, en la 

Avda. Lledó pueden caber en la c/ Carlos Fabra 

Andrés aparcando en batería dado que hay suficiente 

espacio. Nosotros pensamos, esperemos q piensen. 

  

 

 

 

 

En un principio no se pensaba en hacer el 

parking en el terreno del huerto urbano, pero sí en el 

jardín de al lado, luego se ido cambiando la idea sin 

consultarnos nada de nada. Seguían sin decirnos 

nada y nunca hemos sabido lo que pensaban. 
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Durant este semestre hem utilitzat la videoconferència per a poder dirigir als nostres socis per la xarxa 

d’internet, com ficar al dia l’ordinador, com traure un certificat dels membres de la Junta de l’Associació, etc. 

Quan això no ha segut possible hem tingut que fer-ho presencialment, saber on esta la firma digital i com 

utilitzar-la. Gràcies a que durant aquestos anys hem pogut adquirir diversos elements necessaris per a un 

ensenyament mes comprensiu i sobretot mes visual, com un televisor on es puga vore les imatges de 

l’ordinador, cables per a poder connectar-nos, USB per a poder guardar les informacions necessàries, etc.. 

 

 

L’hort urbà no és sols un espai de convivència, d’esbarjo, de ficar-se en contacte amb altres 

persones per a poder ficar en comú les experiències d’uns i d’altres, és a més a més un espai de formació 

per a Entitats que estan interessats amb les diverses experiències que es fan a l’hort, saber com 

funciona, com es fan les diverses activitats. També és un lloc on menuts i mes grans xafen sobre el 

terreny totes les varietats de productes que es desenvolupen en l’hort, fem fitxes del temps en que es 

poden sembrar les diverses varietats, quines característiques tenen, el moment en que es poden 

sembrar i collir. Este ‘últim semestre hem gaudit de la visita de ACCEM, que estan treballant amb 

persones amb risc d’exclusió social i que han estat molt agraïts per poder constatar in situ de la forma de 

fer i funcionar de les diverses parcel·les, la bona harmonia, les ferramentes que es gasten, el sistema de 

reg, etc. 

El nostre amic Andres els va donar totes les explicacions tant a les persones de ACCEM com als 

xiquets de les guarderies que venen, estes moltes vegades acompanyats dels pares, els xiquets i xiquetes 

també solen ser molt agraïts i descobreixen coses que no havien vist mai. 

Miembros de ACCEM, ONG que trabaja con personas en riesgo de exclusión, visitando nuestro huerto urbano 
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ALGUNS DELS NOSTRES REPTES 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

            

 

 

 

 

 

 

 

                                                              

 

 

ASSOCIACIÓ  

VEÏNAL DEL SEGON MOLI 

 

COL.LABORA                 

                             
 
             AJUNTAMENT DE CASTELLÓ DE LA PLANA.  

 

Hem anat fent feina, poc a poc però sense 

parar, a pesar dels entrebancs que, 

continuament ens han anat posant. El veïnat i la 

Societat els millors. 

Nosaltres seguim 

treballant juntament amb les 

diverses administracions, 

seguirem fins que ens 

decepcionen d’una manera 

definitiva. Fins ara estem al 50% 

de la confiança que ens donen. 

No sabem per què les coses no 

ixen d’una manera que ens 

agradaria a tots, no sabem si 

per part de alguns elements que 

no fan les coses, no donen 

abast per a fer totes les coses o 

és que no poden pensar més de 

les coses que pensen. Nosaltres 

donem totes les idees per a que 

tot funcione bé, però... 

 Les nostres activitats continuen fent-se amb 

totes les precaucions que ens diuen les autoritats i 

que els socis i sòcies ens demanen, encara que cada 

vegada hi ha més dificultats per a poder fer-les. 

Una de les més demandades és la de ficar-se al dia 

sobre la utilització de les noves tecnologies, els 

ordinadors, amb la firma digital i poder fer coses a 

través d’ell i el poder dominar els mòbils, cosa no 

gens fàcil. Al mateix temps estem insistint en que no 

es perga el Segon Moli que és una llàstima. 

 

 

 

 


